

April 01, 2026

April 01, 2026

TO WHOM IT MAY CONCERN

This is to certify that M/S. **Awsaf Company for Contracting** is one of our approved applicators covering the Kingdom of Saudi Arabia.

تشهد شركة بيتومات أن **شركة أوصاف للمقاولات** هي أحد المربين المعتمدين لترتيب منتجاتنا وذلك على مستوى المملكة العربية السعودية.

It may be noted that this certificate does not cover or imply any responsibility or liability for workmanship or failure of the system. This certificate is issued upon request of applicator to Bitumat.

هذا وتجدر الإشارة إلى أن شركة بيتومات لن تتحمل أي مسؤولية عن خلل في جودة العمل أو فشل النظام المستخدم، حيث تم إصدار هذه الشهادة بناء على طلب من الشركة المنفذة أعلاه.

The certificate is non-exclusive and valid for period of one year from the date of issue and to be renewed for further period of one year.

هذه الشهادة غير حصرية وصالحة لمدة سنة واحدة فقط من تاريخ إصدارها ويتم تجديدها كل سنة.

For Bitumat Company Limited.

شركة بيتومات المحدودة.



Headquarters: 59th Street, 2nd Industrial City,
P.O. Box 7487, Zip Code: 31462
Dammam, Kingdom of Saudi Arabia
Chamber of commerce: 1848

T: +966 13 812 1210

Jeddah Office: P.O. Box 12605, Zip Code: 21483
Riyadh Office: P.O. Box 12629, Zip Code: 12841

T: +966 12 664 4449
T: +966 11 477 0443

Paid up Capital: SR 60,000,000 - **C.R.:** 2050014708

www.bitumat.com | info@bitumat.com

رأس المال المدفوع: 60,000,000 ريال سعودي - سجل تجاري: 2050014708

المقر الرئيسي: شارع 59، المدينة الصناعية الثانية،
ص.ب 7487، الرمز البريدي 31462
الدمام، المملكة العربية السعودية
غرفة التجارة: 1848

مكتب جدة: ص.ب 12605، الرمز البريدي: 21483
مكتب الرياض: ص.ب 12629، الرمز البريدي: 12841